
 
 

Interpellation S – Köpa mer tjänster av konsultbolaget? 
SD, M, KD och Sjukvårdspartiets bolagisering av hela vårdnivån primärvård inom Region 

Gävleborg. Så långt har ingen annan vårdhuvudman gått i Sverige. 

 

Det är oklart huruvida bolagiseringen ska leda till en utförsäljning av de offentliga 

hälsocentralerna eller om de ska kvarstanna som aktiebolag. Men oavsett vad rekommenderar 

konsultbolaget Sirona att Region Gävleborg köper fler utredningar av Sirona för att klargöra 

hur arbetet med bolagisering och/eller privatisering ska gå till. Sirona kallar detta alternativ för 

Åtgärdsalternativ C – Fördjupad analys (ss. 23-24). 

 

Jag ställer följande frågor till regionstyrelsens (RS) vice ordförande: 

 

1. Är vice ordf RS beredd att köpa ytterligare konsulttjänster enl alternativ C? 

2. Vad bedömer vice ordf RS att ytterligare köp av konsulttjänster enl alternativ C kostar? 
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